



文行忠信  
Empowering and  
Inspiring through Challenge  
and Compassion

# IDEATE

at Beijing City International School

Personalized Pathways for High School Students

北京乐成学校创思课程  
创造未来的个性化升学选择

# Cosmopolitan

现代教育



北京乐成学校（BCIS）持续探索未来教育，在现有国家课程与国际课程体系相结合的基础上，自主研发了创思课程模式，并已获得国际学校协会（CIS）和美国西部院校协会（WASC）认证。创思课程以项目式学习为核心，聚焦个性化实践与行业深度探索，允许学生根据所选课程，参与基于项目的体验式学习，从而构建以能力为导向的个人学习档案。创思课程已经成为与 IB 课程并驾齐驱的个性化升学路径，从 9 年级起，学生可以在 IB 文凭课程和创思课程两者之间任选其一，并以此获得高中文凭。创思课程是 BCIS 最具学术含量的路径之一，学生毕业时不仅可获得 BCIS 文凭及相关证书，还能根据其选修并成功完成的课程及学习经历获得其他文凭。

In High School, BCIS introduces its bespoke IDEATE program to foster high levels of student agency through a co-designed personalized pathway. Accredited by CIS and WASC, IDEATE stands alongside the IB as a distinctive pathway to university and a future career. From Grade 9, students may choose IB programmes or IDEATE –both leading to a recognized high school diploma. IDEATE can be the most rigorous pathway at BCIS, as students may graduate with multiple university credits. Through the IDEATE Program, students can earn a BCIS Diploma as well as other diplomas based on their chosen and successfully completed coursework and learning experiences. Depending on the specific courses a student pursues, they may engage in project-based, experiential learning, in which students build competency-based portfolios.

# Rigorous

严谨教育

# Progressive

未来教育



# Program Overview

## 项目概览

创思课程旨在通过提供有意义、灵活且个性化的学习机会，培养学生未来所需的关键能力，其核心包括：

The IDEATE Program is designed to prepare students for the future by offering meaningful, flexible, and personalized learning opportunities.

### 未来素养培育 Cultivating Future-Ready Competencies

提供独特平台，系统培养面向未来的综合技能与核心素养  
Unparalleled opportunities to build future-ready skills, knowledge, and dispositions for learning and thriving

### 个性化学习体验 Personalizing Learning Experiences

立足学生优势、兴趣与自我认同，量身打造专属学习路径  
Experiences grounded in students' strengths, interests, and identity

### 知识的整合与迁移学习 Integrating and Transferring Learning

融合扎实学术基础与真实场景实践，实现知行合一  
A blend of strong academic foundations with real-world experiences







## Core Competencies

### 核心素养

创思课程聚焦以研究为基础、面向未来的核心素养，帮助学生成为：

The IDEATE Program's design centers on research-based, future-focused competencies:

正直诚信的领导者

**Principled Leaders**  
create positive  
change

乐学善思的学习者

**Empowered Learners**  
support their  
ongoing growth

身心和谐的践行者

**Wellbeing Cultivators**  
thrive through  
challenges and in the  
community

创思课程为学生提供高度个性化的教育，使其能发挥优势、追逐热爱、并实践其所学。

In so doing, IDEATE provides students with a high degree of personalization that enables students to leverage their strengths, pursue their passions and apply their learning in their communities.



## Personalized Pathways 个性化学习路径

创思课程学生的个性化学习计划由学生自己与家长、升学顾问及创思课程协调员共同设计。学生依据所在年级可选择以下学习路径：

Students co-design their graduation plans together with families, counselors, and the IDEATE Coordinator. Students can choose from different opportunities available for their respective grade levels. Pathways may include:

面授 IB 课程 (MYP 或 DP, 按年级划分)

**In-person IB courses (MYP/DP, depending on grade level)**

面授 IDEATE 课程 (以素养为核心、项目驱动为特色)

**In-person IDEATE courses (competency-based and project-based)**

经权威认证的高中在线课程

**Accredited online high school courses**

可获大学学分的认证大学在线课程

**Accredited online university courses**



# Our Students: Stories & Voices

## 学生图鉴 - 故事与成长



Gao Guanhua

高冠华

2019 届毕业生

伦敦国王学院 - 国际关系专业

现于约翰斯·霍普金斯大学攻读国际关系硕士

BCIS Class of 2019

King's College London

International Relations

Now: Master's student in International Relations  
at Johns Hopkins University

“

创思课程帮我提升了自驱力、时间规划能力，  
也让我更懂长期主义。

Through the IDEATE program, I developed  
stronger self-motivation, enhanced my time  
management, and gained a deeper appreciation  
for long-term vision.

“

创思课程教会我，真正的热爱是让知识成为连接世界的纽带。在 BCIS 从事晶体培育和冬虫夏草纪录片等跨学科项目时，我学会了将好奇心转化为实践能力。如今在庆应大学，我继续打破学科壁垒 - 这一切都得益于 IDEATE 赋予我的跨学科思维能力。

IDEATE taught me that true passion is making knowledge a bridge to the world. My interdisciplinary projects at BCIS-from growing crystals to documenting cordyceps-showed me how to turn curiosity into capability. Now at Keio, I continue breaking down barriers between fields, just as IDEATE prepared me to do.

”

“

创思课程项目不同于传统学术课程，它强调建构主义学习理论，让我能够通过项目（真实情境）主动构建知识，将理论性原则与实践操作相结合，把所学技能迁移运用到全面且具有研究深度的知识探索中。

The IDEATE program differs from traditional academic curriculums, emphasizing constructivist learning theory to enable me to actively construct knowledge through projects (real-world contexts), integrating theoretical principles with practical operations, and applying learned skills to comprehensive, in-depth academic inquiries.



Lila Zhang  
张言舞

2019 届毕业生

庆应义塾大学 - 环境与信息研究专业

现就读环境设计与治理硕士

BCIS Class of 2019

Keio University - Environment and Information Studies

Now: Master's student in Environmental Design and Governance



Jack Yin  
尹睿涵

2025 届毕业生

帕森斯设计学院 时装设计专业 BCIS Class of 2025

Parsons School of Design  
Fashion Design



扫描二维码了解 更多创思毕业生故事

Scan the QR code to discover more about IDEATE graduates

**Peter Xue**  
薛润廷

2024 届毕业生  
伯克利音乐学院 - 当代写作与制作专业  
BCIS Class of 2024  
**Berklee College of Music**  
**Contemporary Writing and Production**



“

创思课程允许学生在未来最擅长且想要从事的领域去探索，正是通过这种自主选择学习方向的机会，让我有勇气改变原本预设的人生轨迹。

**IDEATE allows students to explore the fields they excel in and wish to pursue in the future. It is precisely through this opportunity to independently choose their learning direction that I found the courage to alter my originally predetermined life path.**

”

**Anneke Benthem**

2021 届毕业生  
芝加哥洛约拉大学 人文专业  
BCIS Class of 2021  
**Loyola University Chicago - Humanities**

“

创思课程营造了一个环境，让我能够尝试新事物，探索那些在高中时并不总能有机会去追求的、以高等教育为重点的想法。

**IDEATE created an environment that allowed me to try new things and explore higher-education-focused ideas that you don't always get the chance to pursue in high school.**

”



**Maggie Wang**  
王琬贝怡

2022 届毕业生  
罗切斯特大学 心理学专业  
BCIS Class of 2022  
**University of Rochester - Psychology**



“

即便我后来写过无数篇论文，也没有一篇能比得上我在创思课程项目第一学期完成的第一个项目的复杂性和强度。我清晰地记得，当获准用数月时间深入钻研一个真正着迷的课题时，那种兴奋与雄心 - 那是一种罕见而令人振奋的自由。

**With all the papers I have written since, none have matched the complexity and intensity of my very first project during IDEATE's first semester. I vividly recall the excitement and ambition I felt when given the opportunity to spend several months delving deeply into a subject that genuinely captivated me. It was a rare and exhilarating kind of freedom.**

”

**Evan Bondurant**

2024 届毕业生  
路易克拉克大学 教育专业  
BCIS Class of 2024  
**Lewis & Clark College - Education**



“

创思课程是一个持续进化的教育项目，它既是学生自主学习的载体，也折射出现代教育发展的最新趋势。  
**IDEATE is a constantly evolving program that is reflective of education as a medium and the modern development of student driven learning.**

”

**Cici Zhou**  
周永思

2025 届毕业生  
纽约大学 心理学专业  
BCIS Class of 2025  
**New York University - Psychology**



## 大学录取情况 University Destinations

所有 IDEATE 毕业生均被心仪的大学录取，包括但不限于以下院校：

**美国：**纽约大学、南加州大学、罗切斯特大学、伯克利音乐学院、罗德岛设计学院 | **英国：**伦敦国王学院、伦敦艺术大学 | **澳大利亚：**悉尼大学 | **亚洲：**庆应义塾大学（日本）、西交利物浦大学（中国）

Every IDEATE graduate has been admitted to their first-choice university, including but not limited to the following universities:

**United States:** New York University, University of Southern California, University of Rochester, Berklee College of Music, Rhode Island School of Design | **United Kingdom:** King's College London, University of the Arts London | **Australia:** University of Sydney | **Asia:** Keio University (Japan), Xi'an Jiaotong-Liverpool University (China)





# Next Steps

如何规划我的创思课程路径？  
**Interested in designing an IDEATE Pathway?  
Here's how to begin:**

- 1 深度思考个人优势、兴趣、目标与自我定位  
Reflect on your strengths, interests, goals, and identity.
- 2 与升学顾问及 IDEATE 协调员会面，获取个性化方案与资源支持  
Meet with your university counselor and the IDEATE Coordinator so they can get to know you and advise you with guidance and resources.
- 3 全面了解可选的课程与项目，明确兴趣方向  
Explore the available opportunities to see which interest you.
- 4 与顾问及协调员共同设计并持续优化个人毕业计划  
Co-design and refine your personalized graduation plan with your university counselor and the IDEATE Coordinator.

## Contact

### 现有家庭

#### Current Families

##### 请联系 中学部办公室

Please direct all inquiries to the SS Office.

**E** [SSOffice@bcis.cn](mailto:SSOffice@bcis.cn)

[www.bcis.cn](http://www.bcis.cn)

### 意向家庭

#### Prospective Families

##### 请联系 招生部

Please contact the Admissions Office.

**T** (86) 10 8771 7171

**E** [admissions@bcis.cn](mailto:admissions@bcis.cn)

中国北京市朝阳区百子湾南二路 77 号  
No. 77 Baizihuan Nan Er Road, Chaoyang District, Beijing, PR China



BEIJING CITY INTERNATIONAL SCHOOL

北京乐成学校



乐 享 甘 载 成 启 未 来

Celebrating 20 Years of Excellence Inspiring a Future of Success

#### BCIS Main Campus

北京乐成学校

+86 10 87717171

admissions@bcis.cn

No.77 Baizhan Nan Er Road, Chaoyang District, Beijing

北京市朝阳区百子湾南二路 77 号



BCIS WeChat

#### BCIS ECC Campus

北京乐成学校幼儿园

+86 10 67700766

admissions@bcis.cn

No.11 Dongbai Street, Chaoyang District, Beijing

北京市朝阳区东柏街 11 号



BCIS CK WeChat

#### BCIS CK Campus

北京乐成学校四合院幼儿园

+86 10 87751725

YCKadmissions@bcis.cn

No. 6 West Lane, Shuangqiao Street, Chaoyang District, Beijing

北京市朝阳区双桥街西巷 6 号

[www.bcis.cn](http://www.bcis.cn)

#### BCIS PK Campus

乐成公园幼儿园

+86 10 67751725

YCPKadmissions@yuechengeducation.com

No. 23 Banbidian Street, Tongzhou District, Beijing

北京市通州区半壁店大街 23 号

[www.yuechengpk.com](http://www.yuechengpk.com)



BCIS PK WeChat



## SY25-26 Learning Opportunities Available in the IDEATE Program

### In-Person High School Courses

- IB MYP / IB DP (depending on grade level)
- IDEATE Program Courses:
  - Impact Project**  
A student-driven project aligned with personal strengths, interests, and goals.
  - Internship Course**  
Develops workplace skills, explores career fields, and builds self-reflection through real-world internships.
  - Health & Leadership**  
Equips students to lead themselves and others in ways that promote holistic wellbeing.

### Online High School Courses (Accredited Providers)

- Global Online Academy
- Virtual High School; AP courses available from 2026-2027
- Pamoja

### University Credit-Bearing Online Courses

- Arizona State University
- Savannah College of Art and Design (SCAD)
- HEX High Accelerator (through University of Sydney)

## BCIS Personalized Education Pathways

Program / Course	Grades 6-8	Grade 9	Grade 10	Grade 11	Grade 12
IB MYP					
Global Online Academy					
HEX High Accelerator					
Virtual High School (incl. APs, 26-27)					
IDEATE Project, Internship, Leadership (25-26)					
IB DP					
Arizona State University					
Savannah College of Art & Design					

## Contact

IDEATE Coordinator  
Jaclyn Barnhart

Email: [jaclyn.barnhart@bcis.cn](mailto:jaclyn.barnhart@bcis.cn)



## 25-26 学年 创思课程学习机会

### 面授高中课程

- IB MYP / IB DP (按年级)

- 创思课程项目：

影响力项目：

结合个人优势、兴趣与目标的学生自驱项目

实习课程：

通过真实实习提升职场技能、探索职业领域、培养反思能力

健康与领导力：

学习引领自我与他人，促进全人健康发展

### 经权威认证的高中在线课程

- 全球在线学院课程 Global Online Academy
- 虚拟高中课程 (2026-2027 学年起提供 AP 课程)
- Pamoja 在线教育平台

### 可获大学学分的认证大学在线课程

- 亚利桑那州立大学
- 萨凡纳艺术与设计学院
- HEX 高速课程 (悉尼大学合作项目)

## 北京乐成学校中学部 个性化课程

项目 / 课程	6-8 年级	9 年级	10 年级	11 年级	12 年级
IB MYP 国际文凭 中学项目					
全球在线学院课程					
HEX 高速课程					
虚拟高中课程 (26-27 学年起提供 AP 课程)					
创思课程项目、 实习与领导力课程 (25-26 学年)					
IB DP 国际文凭 大学预科课程					
亚利桑那州立大学 课程					
萨凡纳艺术与设计 学院课程					

### 联系人

创思课程协调员  
Jaclyn Barnhart

邮箱 : [jaclyn.barnhart@bcis.cn](mailto:jaclyn.barnhart@bcis.cn)